

11/24/2024
报告事項

1. 青少年感恩節聚會-今日 11 月 24 日, 星期日, 早上 11:30-下午 3:00, Kirt 牧師家
2. 12 月 1 号 12:30pm 召开会员大会, 汇报对田牧师三年事奉的评估, 解答大家的问题, 和投票通過 2024 年執事同工, 请会员留步.
3. 如果您是已受洗的基督徒参加 LCCC 敬拜 3 个月以上想成为 LCCC 会员, 请告诉牧师长老, 教会来宾室和教会网站有申请表。
4. 2024 年 11/30 日, 歡迎親朋好友參加感恩見證分享會, 6:00 一家一菜, 7:00 分享會開始。
5. 如果你还没有提交你的会员更新表, 请填写寄到会员群里的线上表格。如果您想使用纸质表格, 请在教堂来宾室和教堂网站上获取并在 12 月 15 号之前交给任何长老牧师。

11/24/2024

感恩和代禱

1. 为教会的合一祷告
2. 为教会新朋友的跟进祷告。
3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量和服侍的心, 牧养和治理莱城教会。
4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体, 让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。“神阿, 我们称谢你, 我们称谢你, 因为你的名相近, 人都述说你奇妙的作为。”诗 75:1。
5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组长信心和力量, 也将火热爱主的心放在每一位肢体的生命中。
6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

11/24/2024
Announcement

1. A congregation meeting will be held on December 1st at 12:30 PM to present an evaluation of Pastor Tian's three years of ministry and address any questions. Also, voting for 2024 Deacons. Members, please stay after the service.
2. Youth Thanksgiving Party – Today, Sunday 11/24 11:30-3:00pm at P Kirt's House
3. If you are a baptized Christian who has attended LCCC worship for more than 3 months and would like to become an LCCC member, please inform the pastor or elders.
4. On November 30, 2024, we warmly welcome family and friends to join us for a Thanksgiving Testimony Sharing Meeting.
6:00 PM: Potluck dinner 7:00 PM: Sharing session begins
5. If you have not yet submitted your membership update form, please complete the online form shared in the membership group. If you prefer to use a paper form, you can find it in the church guest room or on the church website, and submit it to any elder or pastor by December 15.

11/24/2024

Praise and Prayer

1. Pray for the unity of the church
2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
6. Pray for elderly and bodies in need.